
 
 

 

 

                     Indkaldelse til ordinær generalforsamling 

        torsdag den 27. januar kl 10.00  

         i Medborgerhuset, Taastrup Hovedgade 71, 2630 Taastrup 

 

 

 Dagsorden: 

 

1 Valg af dirigent og referent 

2 Godkendelse af dagsordenen 

3 Valg af stemmetællere 

4 Bestyrelsens beretning v/formanden 

5 Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

6 Fastsættelse af kontingent -  

7 Behandling af indkomne forslag 

8 Valg til bestyrelsen: 

Formand: på valg er Birgit Larsen 

2 bestyrelsesmedlemmer: på valg er Hans Henriksen og 

Carsten Hougaard 

9    Valg af redaktør af hjemmesiden: på valg er Bjarne Larsen 

  10   Valg af suppleant t. bestyrelsen: på valg er Jette Johannesen 

11   Valg af suppleant for redaktøren af hjemmesiden: På valg er     

 Aksel Koplev. 

12   Valg af revisor og revisorsuppleant: på valg er Wilfred                                   

Lykke og Leif Adamsen 

13   Eventuelt 

 

 

Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden i hænde 

senest 14 dage inden mødet. Medlemmerne orienteres derefter om forslagene senest 7 

dage inden mødet. 

 

 

 



Bestyrelsens beretning 2021 

 

Velkommen til Hedeboegnens Slægtsforsker Forenings generalforssamling. Det er jo 

kun 4 måneder siden vi sidst holdt generalforsamling, der var udskudt 8 måneder, 

men nu kommer vi så på rette spor igen. 

Foreningen blev jo 18 år den 25. september, idet den første generalforsamling blev 

holdt samme dato i 2003. Det er så den 20. generalforsamling. 

Den første del af 2021 havde vi slet ikke mulighed for at mødes. Alt var aflyst på 

grund af Coronaen. Selv den sidste gang, hvor vi havde håbet at ses. 

Vi havde så i stedet mulighed for at opleve noget nyt, idet flere medlemmer lavede 

små videoforedrag med noget fra deres slægtsforskning, og de videoer blev sendt 

rundt. Som regel en gang om ugen, og så var der noget at glæde sig til, og det var ret 

imponerende, hvad de kunne lave. 

Det ligger for øvrigt på hjemmesiden – Arkiv/Dokumentation 

Bestyrelsen fik også lært noget nyt, for vi holdt to videomøder i foråret, og det kan 

man jo godt, og især når vi ikke er så mange. Det gik helt godt. 

Det lysnede så, da vi kom til efterårssæsonen, for da kunne vi mødes. Der var ikke 

noget med afstand m.v., kun afspritning, og så startede vi op i september. 

En del af det, der havde været aflyst i kalenderen for foråret, var flyttet til efteråret, 

hvor vi så kunne glæde os over de gode indlæg medlemmerne havde lavet. 

Vi havde også et par foredrag. Først med Mette Gundel, der fortalte om Københavns 

sprudlende historie og muntre borgere. 

Og så kom Eva Morfiadakis fra Sverige, og fortalte om svenske indvandrere. Hun 

havde nogle fine plancher at vise os, og godt for det, for nogle af os, er ikke så gode 

til svensk. 

Der var ikke planlagt en udflugt i efteråret, og så vidt jeg husker, var det for ikke at 

komme et sted hen, hvor der var for mange mennesker. 

Der var så lidt flere coronasyge i november, og derefter kom der så en ny 

coronavariant, så passet måtte frem igen i november – hvis vi ville i cafeen, og 

mundbind, hvis vi gik rundt i huset. 

Men vi fik da et par gode juleafslutninger i år, og det er jo rart at få sagt God jul. 



Året har jo heller ikke været nemt for Kulturhusene, og de har skiftet leverandør af 

mad, men der er jo ikke mulighed for at komme og spise varm mad om aftenen, og 

der har ikke været jazz m.v., men det er vel Coronaens skyld. Rygterne siger, at der 

skal være Jazz igen fra den 17. Det kan vi jo håbe. 

 

Vi fik jo Lars som ny kasserer – som I ved – ved generalforsamlingen i sept., og det 

var en tung omgang, at få det arrangeret med banken, men nu er det heldigvis i orden, 

så tak fordi du gider klare det for os. 

Aksel blev jo ny suppleant for Bjarne, og han og flere andre bliver jo valgt hvert år, 

men denne gang er der kun gået 4 måneder, så det er lidt kvikt. 

Til slut har vi jo så lige at sige tak til alle, og jeg vil gøre det lidt kort, for vi har jo 

lige takket i sept.  Godt nok kan man ikke sige tak for tit, men vi vil nøjes med at 

takke for en positiv forening, for borde og stole, til revisor og tak til Bjarne og 

bestyrelsen. 

Og så dirigenten – han skal have en tak for at guide os gennem mødet. 

 

På bestyrelsens vegne 

Birgit 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



HEDEBOEGNENS 
^Mægtøforøfcer Jforeninø;

Regnskab for
01-01-2021 til

2021
31-12-2021

indtægt

Kontingent ________________________________________ 5.225
Gæster fored rag 25
Danske Slægtsforskere 3.706
Høje Taastrup Kommune________________________________ 3.000
Indtægt i alt 11.956

Udgift

Kontorarti kler ___________________________________________ 30
Møder __________________________________________ 608
Arangeme nte r________________________________________ 6.029
M ed I e mska ber________________________________________ 1.719
Gaver  247
Ans kaffe Iser 51
Gebyr 1.000
Udgifter i alt 9.684

Overskud 2.272

Aktiver 31-12-2021

Indestående i Nordea 30.507
Kontant 0

Aktiver i alt 30.507

Passiver
Formue primo_______________________________________28.236
Overskud 2021 2.272
Formue ultimo 30.507 

decimaler afrundet
10/12022 Sign.

Lars Kaae
Kasserer

Regnskabet er revideret og bilag gennemgået og fundet lorden

Sign. 10/12022
Wilfred Lykke
Revisor



 

 

Referat af  Ordinær generalforsamling nr. 20 i 

  Hedeboegnens Slægtsforsker Forening 

torsdag den 27. januar 2022 kl. 10.00 

 

Der var mødt 31 medlemmer. 

 

 

 

Punkt 1 

Birgit Larsen bød velkommen og der blev valgt en dirigent, det blev Aksel Kramer og også en referent, det 

blev mig. 

 

 

Punkt 2 

Axel konstaterede at generalforsamlingen var rettidig indkaldt, og han godkendte dagsordenen. 

 

 

Punkt 3 

Så spurgte han, om vi skulle vælge stemmetællere, men med Peter B. Larsens forslag, blev vi enige om, at 

det ville vi vente med at gøre, hvis det blev nødvendigt, det blev det ikke. 

 

 

Punkt 4 

Så var det Birgits tur til at fremlægge beretningen, hun startede med at sige, at da det var den 20. generalfor-

samling vi afholdt, ville foreningen give et lille glas Portvin og ligeledes kaffe//kakao nede i cafeen efter 

mødet. Det blev godt modtaget. 

 

 

Punkt 5 

Så fremlagde kasserer Lars Kaae det reviderede regnskab, som viste et overskud på 2.272 kr. Dette var lidt 

mindre end de andre år, men det skyldtes, at vi kun havde betalt ½ kontingent i dette år på grund af Co-

ronaen. Derefter blev regnskabet godkendt. 

 

 

Punkt 6 

Kontingentet blev fastsat til det, det havde været før, altså 150 kr. for enkeltmedlemmer og 200 kr. for par. 

Det skulle betales inden 28/2-2022, men der vil blive sendt en mail ud, med det bank nr. vi skal bruge. Da 

dette var den bedste løsning. 

 

  



2. 

Punkt 7 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

 

Punkt 8 

Så var vi kommet til valg til bestyrelsen. 

Formanden Birgit Larsen var villig til genvalg, det blev vedtaget. 

Så var der næstformanden Carsten Hougaards tur, han var også villig til genvalg, så det blev vedtaget 

Så var der bestyrelsesmedlem Hans Henriksen, han ønskede ikke genvalg, så i hans sted blev flerstemmigt 

valgt Peter B. Larsen. 

 

 

Punkt 9 

Redaktør af hjemmesiden Bjarne Larsen blev genvalgt. 

 

 

Punkt 10 

Suppleant Jette Johannesen blev ligeledes genvalgt, da hun ønskede at forblive på den post. 

 

 

Punkt 11 

Suppleant for redaktøren for hjemmesiden Aksel Koplev modtog ligeledes genvalg. 

 

 

Punkt 12 

Så var vi nået til de sidste valg, og det var til revisor, som var Wilfred Lykke, der ikke ønskede genvalg.  

I hans sted blev valgt Otto Jakobsen, selv om han selv sagde, at han måske var inhabil, da han havde været 

kasserer. Vi var enige om, at han ikke var inhabil, så han blev enstemmigt valgt.  

Til slut var det revisorsuppleant Leif Adamsens tur, han blev også enstemmigt genvalgt. 

 

 

Punkt 13 

Birgit J. Larsen spurgte, hvad det var blevet til med vores gotiske læsning. Der måtte vi konstatere, at det 

ikke gik så godt, men vi blev enige om, at vi skulle se at få den udsendte tekst til at blive læst på møderne. 

Annie Østergaard spurgte, om der var nogle planer for det ret store beløb, der stod i banken. Men der var 

enighed om, at det var på grund af Coronaen, at vi ikke havde fået brugt ret mange penge i de 2 sidste år, 

men at der ville sikkert blive brugt nogle flere penge fremover, da det jo nok ville blive dyrere, når vi skulle 

have besøg af en foredragsholder. 

 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. ca. 11.10 i ro og orden og med en tak til Aksel Kramer for hans indsats.  

 

Referent  Jette Johannesen. 
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